

Title (en)
Ceiling or wall element

Title (de)
Decken- oder Wandelement

Title (fr)
Elément de plafond ou de paroi

Publication
EP 2369081 A2 20110928 (DE)

Application
EP 11002115 A 20110314

Priority
DE 202010003967 U 20100322

Abstract (en)

The ceiling or wall element is provided with a grid-like surface element (2), and a flat wall section (1.1) of a frame (1) running transverse to the plane of the surface element. The front sides of the surface element are partially covered such that the narrow front side of the flat wall section runs from the visible side along the edge of the surface element. The lugs (1.2) are provided on the inner circumference of the frame in a distance from the lower edge of the wall section, on whose lower side the surface element is fixed.

Abstract (de)

Decken- oder Wandelement, umfassend ein gitterförmiges Flächenelement (2), einen im Wesentlichen quer zur Ebene des Flächenelements (2) verlaufenden flächigen Wandabschnitt (1.1) eines Rahmens (1), der die Stirnseiten des Flächenelements (2) zumindest abschnittsweise so abdeckt, dass die schmale Stirnseite des flächigen Wandabschnitts (1.1) von der Sichtseite aus entlang des Randes des Flächenelements verläuft, wobei Ansätze (1.2) auf dem Innenumfang des Rahmens (1) in einem Abstand vom unteren Rand des Wandabschnitts (1.1) vorgesehen sind, an deren Unterseite das Flächenelement (2) befestigt ist.

IPC 8 full level
E04B 9/04 (2006.01); **E04C 2/38** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04B 9/0464 (2013.01); **E04B 9/0478** (2013.01); **E04B 9/061** (2013.01); **E04B 9/345** (2013.01)

Cited by
CN109610758A

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 202010003967 U1 20100617; EP 2369081 A2 20110928; EP 2369081 A3 20130925

DOCDB simple family (application)

DE 202010003967 U 20100322; EP 11002115 A 20110314